

No. 38125

February 7, 2019

Le 7 février 2019

BETWEEN:

ENTRE :

David Schnarr

David Schnarr

Applicant

Demandeur

- and -

- et -

Blue Mountain Resorts Limited

Blue Mountain Resorts Limited

Respondent

Intimée

AND BETWEEN:

ET ENTRE :

Elizabeth Woodhouse

Elizabeth Woodhouse

Applicant

Demanderesse

- and -

- et -

Snow Valley Resorts (1987) aka Ski Snow Valley (Barrie), Snow Valley Barrie, Snow Valley Ski Resort, Snow Valley and 717350 Ontario Ltd.

Snow Valley Resorts (1987) aka Ski Snow Valley (Barrie), Snow Valley Barrie, Snow Valley Ski Resort, Snow Valley et 717350 Ontario Ltd.

Respondents

Intimées

JUDGMENT

JUGEMENT

The motion to join two Ontario Court of Appeal files in a single application for leave

La requête pour joindre deux dossiers de la Cour d'appel de l'Ontario dans une seule

to appeal is granted. The application for leave to appeal and the two conditional applications for leave to cross-appeal from the judgments of the Court of Appeal for Ontario, Numbers C63305 and C63351, 2018 ONCA 313, dated March 28, 2018, and Numbers C63305 and C63351, 2018 ONCA 400, dated April 25, 2018, are dismissed with costs to the respondents, Snow Valley Resorts (1987) aka Ski Snow Valley (Barrie), Snow Valley Barrie, Snow Valley Ski Resort, Snow Valley and 717350 Ontario Ltd.

demande d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation d'appel et les deux demandes conditionnelles d'autorisation d'appel incident des arrêts de la Cour d'appel de l'Ontario, numéros C63305 et C63351, 2018 ONCA 313, daté du 28 mars 2018, et numéros C63305 et C63351, 2018 ONCA 400, daté du 25 avril 2018, sont rejetées avec dépens en faveur des intimées, Snow Valley Resorts (1987) aka Ski Snow Valley (Barrie), Snow Valley Barrie, Snow Valley Ski Resort, Snow Valley et 717350 Ontario Ltd.

J.S.C.C.
J.C.S.C.